

7D6N

CENTRAL & SOUTHERN VIETNAM

Danang - Bana Hill - Golden Bridge - Hue - Hoi An - Ho Chi Minh - My Tho



TC: VNM-611-7D

HIGHLIGHTS

- ✓ Danang-Hue by Heritage Train
- ✓ Citadel Complex of Hue
- ✓ Forbidden Purple City
- ✓ Thien Mu 7-story Pagoda
- ✓ Khai Dinh Tomb
- ✓ Huong (Perfume) River Boat Trip
- ✓ Hoi An Ancient Town
- ✓ 400 years old Japanese Covered Bridge
- ✓ Fukien Association Temple
- ✓ Camthanh Water Coconut Village
- ✓ Golden Bridge
- ✓ Le Jardin Flower Garden
- ✓ Old Wineries , French Village
- ✓ Fantasy Amusement Park
- ✓ Han Market
- ✓ 67M Linh Ing Pagoda
- ✓ Ho Chi Minh City
- ✓ MyTho Mekong

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ 2 night hotel in Danang w bf
- ✓ 1 night hotel in Hue w bf
- ✓ 1 night hotel in Hoian w bf
- ✓ 2 nights hotel in Ho Chi Minh w bf
- ✓ Tours, Meals & Transfer as per Itinerary
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tipping to Guide/Driver USD5/Pax/Day
- ✓ Visa fee, if required
- ✓ Personal Travel Insurance
- ✓ All personal expenses

DAY 1 SINGAPORE → DANANG

(Dinner)

Upon arrival at Da Nang International airport, meet our guide and driver, transfer to visit **The Pink Church**, drive around the **Son Tra Peninsula** to admire the beauty of the whole city, visit **Linh Ung Pagoda**, **My Khe Beach**. Dinner & overnight at hotel in Danang.

HOTEL: AVATAR /PARCEL BEACH OR SIMILAR 4*

DAY 2 DANANG - BANA HILL- DANANG

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, transfer to **Bana Hills**. Chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, **Nui Chua & the Mountain Peak** (at the height of 1,487m). Continue to visit **Vong Nguyet Villa, Sakyamuni Buddha's Monument, Golden Bridge**, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, shopping at **Han Market**, visit **Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge**. Dinner & overnight in Danang.

HOTEL: PARCEL BEACH/ AVATAR OR SIMILAR 4



DAY 3 DANANG - HUE (HERITAGE TRAIN)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast at hotel, transfer to train station to take the Connecting **Central Heritage Train** to Hue. On arrival Hue, guide pick up and transfer for lunch. After lunch, visit **Thien Mu Pagoda** proceed to visit the **Imperial Citadel** - built on 1804 and recognized by **UNESCO** as World's Culture Heritage. Visit **Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purple City, Khai Dinh Royal Tomb, Incense Making Village**. Enjoy Vietnam Royal Style dinner. Overnight Hue

HOTEL: THANH LICH ROYAL / ROMANCE OR SIMILAR 4

DAY 4 HUE - CAMTHANH - HOIAN

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, transfer to Hoian passby and boarding the boat and travelling to **Cam Thanh Water Coconut Village**. While the bamboo boat along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background.

After that, slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and making an art out of coconut leaves. After lunch, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional **Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses**, the 400-year-old **Japanese Covered Bridge** & spending time in Colorful Hoi An Local Market, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner & overnight in Hoian.

HOTEL: SINCERITY / SHINNING RIVERSIDE OR SIMILAR 4*

DAY 5 HOIAN - DANANG → HO CHI MINH

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast at hotel, transfer to airport for flight to Hochiminh City. Arrival Hochiminh, pick up and transfer visit **The Hundreds Years Red Cathedral, Old Post Office, The People's Committee Hall, French Opera House, BenThanh Market**.

HOTEL: PALACE / HAPPY LIFE GRAND OR SIMILAR 4*

DAY 6 MY THO MEKONG

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, depart for **My Tho** - about 75km from the city, on The way visit **Vinh Trang Pagoda**, take a leisurely boat ride along the river visit to **Thai Son Islet** and **The Fruit Garden** to enjoy the fresh fruit. Enjoy Vietnamese local food serve with special "Elephant Ear Fish", back to Ho Chi Minh City.

HOTEL: PALACE / HAPPY LIFE GRAND OR SIMILAR 4*



DAY 07 HO CHI MINH → SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, last-minute shopping before your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to English version itinerary.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: **NMIS** NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📍 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

✉ enquiries@wtstravel.com.sg

七天六夜

醉美越南中南部游

岘港 * 巴拿山 * 黄金桥 * 顺化 * 会安 * 胡志明 * 美托湄公河



TC: VNM-611-7D

行程特色

- ✓ 岘港-顺化 乘中部遗产火车
- ✓ 乘世界最长单杆览车
- ✓ 美仑美奂的法国村
- ✓ 黄金桥
- ✓ 世界第三大梦幻室内游乐场
- ✓ 四百年著名的有盖日本来远桥
- ✓ 多姿多彩的会安夜市
- ✓ 椰子村庄-乘竹蓝船游河
- ✓ 富有诗意的秋盆江
- ✓ 古色古香的紫禁城
- ✓ 古龙舟游优美香江+天姆寺
- ✓ 启定皇陵
- ✓ 灵应寺-东南亚最高观音菩萨 67 米
- ✓ 本地汉市场
- ✓ 胡志明市区
- ✓ 湄公河美托

行程包含

- ✓ 一晚会安
- ✓ 一晚顺化
- ✓ 二晚岘港
- ✓ 二晚胡志明
- ✓ 餐饮, 参观景点以行程为依据
- ✓ 导游以英语讲解为主
- ✓ 入门票 (游乐场的蜡像馆需另付费)

行程不包含

- ✓ 给导游+司机的小费: 每人每天美金五元
- ✓ 入境签证
- ✓ 个人旅游保险
- ✓ 个人消费
- ✓ 蜡像馆入门票需自付

第一天 新加坡 → 岘港

(晚餐)

到达岘港国际机场后, 由专业导游迎接, 前往参观**粉红教堂**, 参观**山茶半岛**, 观光岘港全城市的美丽风景, 参观**灵应寺**, **美溪海滩**, 晚餐於岘港当地餐厅。

酒店: AVATAR / PARACELBEACH 或同级 4

第二天 岘港 - 巴拿山 - 黄金桥 - 岘港

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 乘坐搭仿古龙舟画舫游船游览香江, 早餐后, 前往**巴拿山**, 乘坐缆车, 参观**法国村**, **峰山与山顶**(在距离1487米高), 继续参观**望月别墅**, **释迦牟尼佛的纪念碑**, 特别是**佛手桥**, 从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后, 乘坐缆车返回岘港, 街**韩市场**购物, 参观**龙桥**, **韩江桥**, **情人桥**, 晚餐於住宿岘港。

酒店: PARACEL BEACH / AVATAR DANANG 或同级 4*



第三天 岘港 - 顺化 (中部遗产的火车)

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 前往火车站, 乘坐**连接中部遗产的火车**前往顺化(大约三小时)体验最美丽法国火车路线。到达后, 享用午餐。下午参观越南出名的**天母寺**, 继续参观建于1804年的**皇家宫殿**, 这里游客可以欣赏特色的建筑如:**旗帜塔**, **午门**, **九功臣像**, **太和殿**, **紫禁城**, **九鼎**等, 继续参观**启定皇帝陵墓**, **顺化沉香村**。晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。

酒店: THANH LICH ROYAL / ROMANCE 或同级 4

第四天 顺化 - 迦南岛椰子村 - 会安

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 乘车前往会安, 途中游览**迦南岛椰子村**, 在河上乘**竹篮船**游览及欣赏一场有趣的表演。午餐后, 前往**会安古镇**, 游客漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如: **福建会馆**, **新奇传统住宅**, 400年



历史的日本桥, 自由在会安古街与本地市场购物。晚餐於会安当地餐厅, 入住酒店休息。

酒店: SINCERITY / SHINNING RIVERSIDE 或同级 4*

第五天 岘港 - 胡志明 (乘内陆航班)

(早 / 午 / 晚)

早餐后, 乘内陆航班往南部胡志明。抵后游胡志明市区。参观百年红教堂, 古色古香的邮政局, 人民大会堂, 法式歌剧院, 统一府。胡志明最大城购物市场。胡志明市过夜

HOTEL: PALACE / HAPPY LIFE GRAND OR SIMILAR 4*

第六天 胡志明 - 美托湄公河

(早 / 午 / 晚)

前往湄公河之美拖, 参观百年历史的永长寺, 再乘坐独木舟穿梭暢遊三角州水道间, 進入天然小支流, 將會目睹沿河的高脚小屋子和清翠果園。参观美拖水果批發市場, 在果園中享用午餐。继之乘船穿過水椰子樹阴下的自然支流。参观农民的家, 在此遊客將体验到农民的生活方。胡志明市过夜

HOTEL: PALACE / HAPPY LIFE GRAND OR SIMILAR 4*

第七天 胡志明 → 新加坡

(早餐)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往岘港机场, 返回美丽家园。希望你有个愉快的旅程

备注:

- 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先通知。
- 如果中文和英文有不符之处, 将以英文为准。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NATA

OUR OUTLETS:

